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Από το υπ’ αριθ. 7/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 182/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Τροποποίηση Ετησίου Προγράμματος 
Δράσης Δήμου Βέροιας, έτους 2012. 

 
         Σήμερα 9 Απριλίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 14:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 4-4-2012 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στη Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  37 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. Λαζαρίδης, 5)Ν. 
Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 7)Ε. Αρχοντάκη-
Γεωργίου, 8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. 
Πουλασουχίδης, 12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 
15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 
18)Μ. Παπαϊωνάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Κ. Συμεωνίδης, 21)Γ. Κάκαρης, 
22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. 
Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Α. Βεσυρόπουλος, 28)Β. 
Γιαννουλάκης, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 
32)Δ. Γκέκα, 33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 
36)Γ. Μελιόπουλος, 37)Ι.Αγγέλογλου. 

Μ. Σουμελίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Κ.Κουτσαντάς, Χ. Τσιούντας 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, Η.Μπατσαράς, Χ. 
Τσανασίδης 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Α. 
Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης,Σ. Ρίσσου, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος, Η. Σοφιανίδης, Ε. Εμμανουηλίδης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος. 
Σημείωση: 1)Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Γ.Κάκαρης και Δ.Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.175/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.176/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης,Ν.Μαυροκεφαλίδης και Γ.Κάκαρης. 
4) Κατά τη διάρκεια του πρακτικού συζήτησης μεταξύ των αριθ. 177 και 178/2012 αποφάσεων αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος και Γ.Κάκαρης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.178/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Α.Καγκελίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Β.Γιαννουλάκης, Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης, Α.Λαζαρίδης, Κ.Παναγιωτίδης και Α.Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 180/2012 προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
7) Κατά της συζήτηση της υπ’ αριθ. 181/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος και Γ.Μελιόπουλος και προσήλθαν οι 
κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Γκαμπέσης, Δ.Δάσκαλος, Ν.Μωυσιάδης, Α.Λαζαρίδης. 
8) Κατά της συζήτηση της υπ’ αριθ. 183/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Α.Παπαδόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και Σ.Κουμτσίδης και 
αποχώρησαν ο κ. Α.Γκαμπέσης. 
9)  Κατά της συζήτηση της υπ’ αριθ. 184/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 190/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Βεσυρόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 196/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Συμεωνίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 198/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Λαζαρίδης, Τ.Χατζηαθανασίου και Β.Παπαδόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 199/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Παπαδόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 201/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης και Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε ο κ. 
Α.Λαζαρίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 205/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
16) Κατά τη διάρκεια του πρακτικού συζήτησης μεταξύ των αριθ. 211 και 212/2012 αποφάσεων προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 

 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας   διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την  από 3-4-2012 αιτιολογική έκθεση της Δ/νσης 
Προγ/μού-Οργάνωσης και Πληροφορικής Δ. Βέροιας, που έχει ως εξής: 

Ο Δήμος Βέροιας στα πλαίσια προγράμματος του Υπουργείου Εργασίας που 
θα προκηρυχθεί για την χρηματοδότηση για κοινωνικά παντοπωλεία, τράπεζες 
χρόνου και συσσίτια, που περιλαμβάνει και Δημοτικούς Λαχανόκηπους, θα διαθέσει 
έκταση σε δημότες, προκειμένου να καλλιεργήσουν εποχιακά λαχανικά και να 
ενισχύσουν με τον τρόπο αυτό το εισόδημά τους. Έχει επιλέξει ιδιοκτησία του για το 
σκοπό αυτό, το αριθ.287 τεμάχιο (χέρσο κοινό-δρόμος ,έκτασης 15 περίπου 
στρεμμάτων). Το ακίνητο βρίσκεται στη ζώνη 4 των ΖΟΕ, όπου επιτρέπονται 
αγροτικές καλλιέργειες και η κατασκευή αποθηκευτικού χώρου, μέχρι 50τ.μ. , μετά 
την έγκριση της αρμόδιας υπηρεσίας. Το κόστος της κατασκευής των απαιτούμενων 
υποδομών εκτιμάται στο ύψος των 150.000,00€. Προκείμενης της πιθανής ένταξης 
της δράσης , θα πρέπει να τροποποιηθεί αναλόγως το παράρτημα του ετησίου 
προγράμματος δράσης και να προστεθεί ο τίτλος στον πίνακα.  

      Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Νεστορόπουλος: Που βρίσκεται αυτή η έκταση κ. Βοργιαζίδη και ποιες είναι 

οι προϋποθέσεις; Είχαμε πάρει ως Δ.Σ. απόφαση για τις χρήσεις αυτού του 
συγκεκριμένου χώρου; Υπάρχει δυνατότητα άρδευσης αυτού του χώρου;  

Θα θέλαμε μια μεγαλύτερη ενημέρωση για το θέμα αυτό.  
Είδαμε τις τελευταίες ημέρες ανακοινώσεις στον τοπικό Τύπο για κατάθεση 

αιτήσεων σε γραφείο του Δήμου, με συγκεκριμένα δικαιολογητικά. Τι γίνεται τελικά; 
Βοργιαζίδης: Κατ’ αρχήν να πούμε ότι προς το παρών η δράση αυτή κινείται 

σε οργανωτικό επίπεδο, προκειμένου να κερδηθεί χρόνος. Θα έρθει όμως μελλοντικά 
σα θέμα στο Δ.Σ. προς συζήτηση για να λάβουμε την ανάλογη απόφαση. 

Ο χώρος βρίσκεται πίσω από το συνεταιριστικό κονσερβοποιείο της 
«VENUS», απέναντι από τον Τριπόταμο και αποτελείται από δύο τμήματα. Το ένα 
είναι δημοτικό και το άλλο δημόσιο. Συνολικά η έκτασή του είναι περίπου 16-17 
στρέμματα, εκ των οποίων τα μισά είναι δημοτικά. Επειδή περιμένουμε να «ανοίξει» 
πρόσκληση στην οποία θα ενταχθούν οι δημοτικοί λαχανόκηποι, γίνονται κάποιες 
πράξεις για την ένταξή τους. 

Όσον αφορά τα έξοδα που πρόκειται να γίνουν, αυτά αφορούν την περίφραξη, 
την άρδευση και τον ηλεκτροφωτισμό του χώρου κυρίως. 

Νεστορόπουλος: Εγώ θα ψηφίσω όλες τις τροποποιήσεις προϋπολογισμού και 
Προγράμματος Δράσης έτος 2012 εκτός από αυτό, καθώς δεν έχουμε επαρκή 
ενημέρωση. Μας λέτε ότι η έκταση είναι 16-17 στρέμματα, αλλά η μισή ανήκει στο 
δημόσιο. Και πως θα την πάρει ο Δήμος την έκταση αυτή; Θα υποβάλλουμε, από ότι 
αντιλαμβάνομαι, πρόταση για να χρηματοδοτηθεί ο Δήμος για την εν λόγω 
δράση.Δεν έχουμε λάβει αποφάσεις για τις χρήσεις γης.  

Πιστεύω ότι το θέμα πρέπει να αποσυρθεί και να έρθει ολοκληρωμένα ως 
κανονικό θέμα.   

Γκαμπέσης:  Σαν ιδέα ομολογώ ότι είναι άριστη. Όμως σα διαδικασία είναι 
έξω και πέρα από κάθε λογική.  

Ήδη  οι συμπολίτες έχουν καταθέσει αιτήσεις και καλούμαστε να εγκρίνουμε 
πράγματα που μπορεί να μην εγκριθούνε. 

Δεύτερον, ο χώρος αυτός βρίσκεται μεταξύ των εγκαταστάσεων της 
«VENUS» και του Τριποτάμου. Αυτός ο χώρος επί σειρά ετών είχε δοθεί στον Ιππικό 
Όμιλο Βέροιας για τη διοργάνωση αγώνων και εκδηλώσεων.  

Ο χώρος αυτός είναι περιτριγυρισμένος από ψηλά δέντρα και σε μεγάλο 
ποσοστό του σκιάζεται. Θεωρώ, χωρίς να είμαι ο πλέον ειδικός, ότι ο χώρος αυτός 
δεν είναι κατάλληλος, γιατί απαιτείται ηλιοφάνεια για την καλλιέργεια των 
λαχανικών. 

Τρίτον, η συγκεκριμένη έκταση επί σειρά ετών λειτουργούσε ως μια άτυπη 
χωματερή, για όλους αυτούς που ήθελαν να απαλλαγούν από κάθε λογής σκουπίδια. 



Είναι κρίμα, ως Δ. Βέροιας, καλές προτάσεις σαν αυτή, να τις ακυρώνουμε με 
τέτοιο τρόπο. Θεωρώ, ότι θα πρέπει να βρεθεί κάποιος άλλος καταλληλότερος χώρος, 
ας είναι και μικρότερης έκτασης, πιο κεντρικός, για να μπορεί να υπάρχει και κάποια 
υποτυπώδης ασφάλεια για όλους αυτούς που θα ήθελαν να καλλιεργήσουν τα 
λαχανικά τους  και να μη φτάσουμε στο σημείο να γίνονται οι καλλιέργειες και στη 
συνέχεια διάφοροι επιτήδειοι να κλέβουν τα προϊόντα που θα παράγονται. 
 Βοργιαζίδης: Θέλοντας να δώσω κάποιες απαντήσεις. Να αναφέρω ότι το 
τμήμα της έκτασης με τα πλατάνια είναι μικρό και ανήκει στη δημόσια έκταση, ενώ η 
δημοτική έκταση είναι «καθαρή».  

Αν υπάρξει πρόβλημα με την παραχώρηση της δημόσιας έκτασης από την 
Κτηματική Υπηρεσία του Δημοσίου, τότε εμείς θα προχωρήσουμε μόνο με τη 
δημοτική έκταση. Και εφόσον μιλάμε για περίπου 50τ.μ. για κάθε δικαιούχο, 
προκύπτει ένας αρκετά μεγάλος αριθμός διακιούχων. 

Εμείς σαν ελάχιστο μέτρο ασφάλειας κατά των κλοπών θα αναλάβουμε την 
κατασκευή της περίφραξης και τον ηλεκτροφωτισμό του χώρου. Οτιδήποτε άλλο δεν 
μπορούμε να το κάνουμε, σε όποιο μέρος κι αν γίνουν οι λαχανόκηποι. 

Όταν θα έρθει η κατάλληλη ώρα, θα μιλήσουμε λεπτομερώς και με σχέδια. 
Εμείς προς το παρών καλούμαστε να ψηφίσουμε για την τροποποίηση του Ετήσιου 
Προγράμματος Δράσης. 

Γκαμπέσης: Ψηφίζω λευκό, διότι θεωρώ εκ των πραγμάτων ένα καλό έργο θα 
ακυρωθεί στην πράξη. 

Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν υπέρ της εισήγησης; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν είκοσι δύο (22) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Δ. 

Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Τ. 
Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, 
Χ. Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. 
Παπαϊωνάννου, Θ. Κορωνάς, Κ. Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος.  

Λευκή ψήφο έδωσαν οκτώ (8) δημοτικοί σύμβουλοι οι: Λ. Τσαβδαρίδης, Α. 
Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς, Γ. 
Σουμπέκας, Δ. Γκέκα. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την  από 3-4-2012 αιτιολογική έκθεση της Δ/νσης Προγ/μού-Οργάνωσης και 
Πληροφορικής Δ. Βέροιας. 
2.- Την ανάγκη τροποποίησης του ετησίου προγράμματος δράσης του Δήμου έτους 
2012.  
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του 
άρθρου 207 του Ν.3463/2006 και του άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007.  

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης έτους 2012 και συγκεκριμένα το 

παράρτημα του ετησίου προγράμματος δράσης, δημιουργώντας νέα δράση με τίτλο 
«Κατασκευή υποδομής δημοτικών λαχανόκηπων». 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  182 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσιου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Η. Μπατσαράς  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Χ. Τσανασίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  28-5-2012 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 

 
 


